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Dato Onsdag den 11.05.2022 
Tid og sted 17.00 – 19.30 i Løvel  
Deltagere Henrik Karlsen, Formand 

Tanja Fredenslund, Næstformand 
Sarah J Anderloni, Forældrerepræsentant 
Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant 
Ronni Olesen, Forældrerepræsentant 
Peter Krickau, Forældrerepræsentant 
Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant 
Rikke Schoubye Møller, elevråd 
Clara Josefine Fredenslund, elevråd 
Christina Riisgaard, Personale 
Dorthe Linnemann Filskov, Personale 
Trine Laugesen, Afdelingsleder 
Brian Albæk, Skoleleder 

Afbud:  Ronni 
Rikke 
Christina 

Referent: TL  

 
Dagsorden Referat 

1) Velkomst  
 

2) Status på skolens liv og opsamling 
siden sidst: 
 

- Skolebestyrelsesvalg 
- Tilslutning/endelig vedtagelse 

af tidligere behandlede 
principper - Se bilag. 

- Personale 
- Samarbejde Kulturskolen 
- Teknologi og design 
- Indvielse Fars Dam 
- Lejrture, skolefest mv. 
- Prøver og Dimission 
- Tidligere budgethøring udgår 

pt  
- Kort om kvalitetshjul 
- Julefrokost – personalet 
- Andet 

 
3) Elevråd 

- Nyt fra elevråd 
 

 

1. Velkomst v. Brian 
 
2. 
Der har været skolebestyrelsesvalg, og der er valgt to 
nye. Tanja træder ud, Ronni bliver suppleant. Henrik og 
Kristian fortsætter to år endnu. Der er to nye Berit 
Bjerregaard og Mette Bendix Hansen.  
 
I forhold til principper er de nu godkendt i bestyrelsen. 
 
På skolen har der været en opsigelse fra en lærer 1. 
august, stillingen besættes hurtigst muligt.  
 
Vi har i indeværende år haft et godt samarbejde med 
kulturskolen. Samarbejdet vil fortsætte næste år, men i 
en mere justeret udgave. Der er evaluering af 
samarbejdet i kommende uge. 
 
Sødalskolen er en af de skoler, der får lov til at komme 
med i en forsøgsordning med henblik på at udvikle 
teknologi og design i undervisningen. Der har været et 
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4) Økonomi 2022 
- Kort status. Tråd til kommende 

strukturforslag. 
 
 

 
5) Fagfordeling 

 
- Brug af §16B 
- Prioriteringer af fag og personale 

 
 
 

6) Nyt strukturforslag  
- Fælles overblik og dialog omkring 

det nye strukturforslag på 
skoleområdet. 
 

- Betydning og konsekvenser (Se 
bilag) 

 
 

7) Forældreråd 
 
Opsamling/status mv. 
(Folder, andet)  
  
 

8) Emner til næste skolebestyrelsesmøde 
- Formandens beretning 
- Skoleplan og kvalitetshjul 
- Høring vedr. skolestruktur 
- Principper 
- Andet 
- Aftaler om sidste 

møde/sommerfrokost 
 

9) Evt. 
 
 

introarrangement, hvor relevante lærere på skolen 
deltog.  
 
Flot arrangement ved åbningen af Fars Dam, hvor Brian 
deltog og holdt en tale.  
 
Vi har i indeværende skoleår en opsamling på flere års 
lejrture. Skolefesten vil være d. 16. juni, hvor der vil være 
en fest for 0. – 6. klasse. I år uden skuespil på grund af 
den usikkerhed Corona skabe tidligere på året.  
 
Der har i sidste uge være skriftlige prøver i dansk og 
matematik. Dimission er sat til d. 22. juni.  
Vigtigt at indbydelsens indhold vedr. servering passer til 
virkeligheden. 
 
Vedrørende tidligere budgethøring er udgået 
 
Skolerne arbejder nu med at udarbejde et kvalitetshjul. 
Dette erstatter arbejdet med kvalitetsrapport. Skolerne 
har en samtale med forvaltningen om, hvad skolen vil 
arbejde med. Punktet tages på næste gang. 
 
Der arbejdes også med udarbejdelse af en skoleplan. I 
denne skal der være en indsats om, hvad der arbejdes 
med på skolen. Derudover også en beskrivelse af 
praktiske ting på skolen, eksempelvis sygemelding.  
 
Personalet har været på julefrokost 1. april på Flammen. 
 
Der er efter sommerferien en tilgang af elever. Det er 
positivt for vores elevtal.  
 
 
3. 
Clara spørger ind til, hvornår mikrobølgeovnene må 
bruges igen. Status er at overbygningen kan prøve det 
af. De skal holdes rene, hvis de ikke kan det fjernes de 
igen.  
 
I mellemtrinnet sættes det i gang også. 
 
4. 
Status er et underskud på ca. 7.5 procent svarende til 
knap 2 millioner. Den største årsag er energipriserne, 
men også inklusionsopgaven. 
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5. 
Skolebestyrelsen bakker op om brugen af 16b til at 
forkorte skoledagens længde.  
I forhold til fagfordelingen arbejder vi lige nu med, 
hvordan vi kan skabe de bedste hold for begge 
afdelinger.  
 
6. 
Bestyrelsen er enig om, at forslaget har positive takter. 
Der er en bekymring for at grundtildelingen fjernes, da 
det bliver umuligt at bespare en grundtildeling ud over 
det underskud, som oparbejdes i 2022.  
Der tales videre på næste bestyrelsesmøde 13. juni. 
Der er kommet et skriv rundt, hvor vi afventer de andre 
landsbyskolers udmelding.  
 
7. udsættes 
 
8.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


